
Conclusies van de vergadering van de commissie raadsvoorbereiding van 
2 oktober 2012

Aanwezig:
Leden: 
CDA mevrouw G.Th.M. van Lieshout en de heer T. van Heese 
VVD B.A. Graal, R. Broekhuizen, mevrouw L.Werner 
D66 F.J.M. Duits, G.A. Jägers, H. van Dijk
PvdA mevrouw M.L. van Est-Heijnis
GroenLinks M.J. van der Laan

Bestuurders: H.B. Bruijn, G. Markus, F. Zantkuijl
Voorzitter: H. Werner
Griffier: mw. A.J. Kuijper

1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda

De voorzitter opent de vergadering. 
mededelingen
Er is bericht van verhindering van de heer Van Straaten van D66, hij wordt vervangen door 
de heer Van Dijk. 
vaststellen agenda
De heer Van Heese (CDA) stelt voor agendapunt 6 (Ontwerpbestemmingsplan Woongebied 
SpaarneBuiten 2012) van de agenda af te voeren en pas te behandelen als alle stukken 
beschikbaar zijn. Volgens de heer Bruijn is de vertraging te wijten aan de externe adviseurs. 
Het complete beeld is pas vandaag in het college besproken. Als het stuk vandaag wel aan 
de orde zou zijn geweest, zouden de maatregelen in het ontwerpbestemmingsplan verwerkt 
kunnen worden dat dan bij de raadsvergadering van 30 oktober compleet zou zijn. Bij 
behandeling nu zou de commissie niet weten wat ter visie wordt gelegd. De commissie 
steunt het voorstel van de heer Van Heese om het voorstel niet nu te behandelen. Ook een 
extra commissievergadering over twee weken, zoals de heer Bruijn voorstelt, wordt door de 
commissie afgewezen.
Ten aanzien van punt 8, de intergemeentelijke structuurscan Zuid-Kennemerland (IGS)  is de 
heer Van Heese (CDA) van mening dat dit stuk geen raadsbesluit zou moeten vergen, maar 
slechts een ter kennisneming door de commissie. De heer Bruijn verbaast zich over die 
opvatting. De IGS ondersteunt de positie van Haarlemmerliede en Spaarnwoude als groene 
buffer in het metropolitaanse landschap. De motie over samenwerking van de raad, die de 
heer Broekhuizen (VVD) naar voren brengt heeft volgens de heer Bruijn niets te maken met 
de IGS. Hij doet een dringend beroep op de raad om meer met het stuk te doen dan er 
alleen kennis van te nemen. Zijn pleidooi overtuigt D66, GroenLinks en PvdA, maar de 
meerderheid van de commissie (VVD en CDA) voeren het stuk van de agenda af als A-stuk 
en voegen het toe aan de C-stukken. 

2. Vaststellen van de conclusies van de vergadering van 4 september 2012

De conclusies worden ongewijzigd vastgesteld. 

3. Lijst van openstaande toezeggingen en moties tot en met 4 september 2012

Voor kennisgeving aangenomen. 



4. Inspreekrecht

Mevrouw Schenk spreekt in over het bestemmingsplan Brandweerkazerne Halfweg, mede 
namens haar man en de buren. Zij vrezen beperking van het uitzicht als de kazerne wordt 
verbouwd. 

A-stukken

5.  Bestemmingsplan Brandweerkazerne Halfweg

De heer Bruijn geeft aan dat niet het volledige terrein met de bestemming maatschappelijke 
voorzieningen ook daadwerkelijk bebouwd word. In de “punt” komt een onderheid 
parkeerterrein. Hij zal de raad binnenkort in beslotenheid mededeling doen van de stand van 
het budget. Ook zegt hij toe na te zullen gaan of de tekst in de nota van beantwoording wat 
vriendelijker gesteld kan worden.
De commissie adviseert het stuk te behandelen in de raadsvergadering van 30 oktober 2012.

6. Ontwerpbestemmingsplan woongebied SpaarneBuiten 2012

Van de agenda gevoerd.

7. Ontwerpbegroting 2013

D66 betoogt dat er op een creatieve manier voor is gezorgd dat er een half miljoen ruimte is 
voor een sluitende begroting. GroenLinks sluit zich hierbij aan en vraagt of precario voor 
kabels en leidingen al in de begroting is opgenomen. De VVD heeft schriftelijk vragen bij de 
wethouder ingediend. De heer Zantkuijl antwoordt dat hij de schriftelijke vragen van de VVD 
nog niet heeft gezien, maar schriftelijk zal beantwoorden met afschrift naar de andere 
fracties. In de begroting is nog geen rekening gehouden met opbrengst precario voor kabels 
en leidingen. 
De commissie adviseert de begroting te agenderen voor de begrotingsraad van 13 november 
2012.

8. Intergemeentelijke structuurscan Zuid-Kennemerland

Verschoven naar de C-stukken, punt 15

9. Verklaring van geen bedenkingen Lagedijk 10d en 10e

De meerderheid van de commissie adviseert het voorstel te agenderen voor de 
eerstvolgende raad. GroenLinks, D66 en PvdA stemmen tegen. 

10. Verklaring van geen bedenkingen Liedeweg 61

De commissie adviseert het voorstel te agenderen voor de eerstvolgende raad. 

11. Verklaring van geen bedenkingen Claes van Kietenstraat 16 tot en met 30d

De heer Bank (VVD) brengt naar voren dat het college niets heeft gedaan aan de grondprijs, 
ook al worden er meer woningen gebouwd. Ook wordt er een korting op de leges gegeven 
aan Ymere, zonder dat nagegaan is of de argumenten kloppen. 
De heer Bruijn antwoordt dat hier de verklaring van geen bedenkingen aan de orde is. De 
grondprijs staat niet op de agenda. Overigens heeft hij de heer Bank vertrouwelijk 
geïnformeerd. De informatie komt ook naar de rest van de raad. 
De commissie adviseert het voorstel te agenderen voor de eerstvolgende raad.

2



12. Beheersing kosten WMO voorzieningen 

De commissie adviseert het voorstel te agenderen voor de eerstvolgende raad. 

13. Beleidsplan Regionale Politie 2013-2014

De heer Bruijn en de teamchef basisteam Haarlemmermeer/Haarlemmerliede F. Roest 
beantwoorden enige vragen uit de commissie. 
De commissie adviseert het voorstel te agenderen voor de eerstvolgende raad. 

B-stukken

14. Subsidiekader 2013

De heer Zantkuijl beantwoordt diverse vragen vanuit de commissie. Hij licht toe dat de 
integrale welzijnscoach een aanzienlijk bedrag aan overhead bij de welzijnsinstellingen 
bespaart en daarnaast ook het gezicht is van het welzijnswerk. Hij/zij houdt spreekuren in de 
dorpscentra voor iedereen tussen 10 en 99. De cultuureducatie en de vakkracht gymnastiek 
worden deels uit een andere pot gefinancierd en deels afgebouwd.   
Bij de verandering van het subsidiesysteem zal meer gelet worden op output. Dan zal ook 
een drempelbedrag worden ingevoerd.

C-stukken 

15. Politieke vragen over toegezonden C-stukken

Intergemeentelijke structuurscan Zuid-Kennemerland
De heer Jägers complimenteert de portefeuillehouder voor wat is bereikt door goede 
samenwerking. Dat is een betere basis dan opgelegd door de provincie.

Overige punten

16. Samenwerkingsverbanden

De heer Zantkuijl deelt mee dat Paswerk een sluitende begroting 2013 heeft ingediend. 

De heer Bruijn deelt mee dat de groep NZKG plus geen overeenstemming kon bereiken over 
een vertrekpuntennotitie. De bijeenkomst op 15 oktober aanstaande krijgt daardoor een 
ander karakter: hij roept een ieder op om tijdens de conferentie het belang van 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude over het voetlicht te brengen. 

18. Rondvraag

De heer Van Heese (CDA) vraagt naar de achtergronden van een bouwstop bij een plan aan 
de Lagedijk. De heer Bruijn geeft een toelichting. 

19. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter onder dankzegging de vergadering.

Vastgesteld in de openbare vergadering van 6 november 2012

de griffier,                                                             de voorzitter, 
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